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Hoi allen

Hierbij mijn aanpassingen. lk vind dat we ondanks alle drukte echt mooi plan hebben dat verder gaat dan een addendum. Met dank

aan ons allen en de coordinatie door [FE]

Gr BED

EE
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport |

Parnassusplein 5| Postbus 20350 2500 EJ Den Haag |

© os INEEEE|(EFI070 EEEE) |

Ed minvws.nl |

Van: BaBE3 [5122 JEEN @ninvws.nl>
Verzonden: vrijdag 27 november 2020 16:18

Aan: Groep PG-MT medewerkersEeminvws.nl>

Onderwerp: RE: Jaarplan besproken met wDGV

Hoi,

Bij deze versie 0.4 van het jaarplan met een voorstel voor de wijzigingen nav gesprek met |EEEZN
lk had zelf nog een paar opmerkingen waar de tekst mogelijk iets verduidelijkt moet worden.

Wil je die ook meenemen EXER
Groet, EFS

van: [EEC BE (BE) EKER ominvws.n>
Verzonden: vrijdag 27 november 2020 07:20

aan: (EER, CRED). (ER BR (BED)SERED© minvwis. i>
Onderwerp: RE: Jaarplan besproken met wDGV

Hoi ENE}
Kanje de wijzigingen naar mij sturen?

Dan rond 1k het wel af dit weekend

GEE



950901

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

vou: IE ERIE NOEOE MERE cisDatum: donderdag 26 nov. 2020 6:20 PM

Aan: Groep PG-MT medewerkersEE @minvws.ni>
Onderwerp: Jaarplan besproken met wDGV

Hallo MT,

EETen ik hebben vanmiddag met [JEEZ gesproken over het jaarplan 2021. Bij deze de complimenten, hij had er vrij weinig op

aan te merken. Hij herkende stukken tekst van de onderbouwing voor de formatie uitbreiding ©.

Er moeten nav het gesprek een paar (tekstuele) wijzigingen doorgevoerd worden, die ik morgenochtend zal doen.

-  Opmerking opnemen dat de mogelijkheid bestaat dat er nog meer geprioriteerd moet worden, meer dan zoals het nu in de

tekst staat. Was ook wens van [EEE

- Melding maken van de apgave in organisatie ontwikkeling binnen de directie om van een directie die een tijdlang in twee

snelheden heeft gewerkt weer 1 geheel te maken.[El voegde daar nog aan toe om te noemen dat ook de resultaten

MTO meegenomen worden.

-  Erstaat nu in de tekst dat we aan de slag gaan met formatie-uitbreiding, BR heeft hier idd akkoord voor gegeven. Maar

formeel moet het budget hiervoor nog wel ‘geregeld’ worden in het voorjaar. Is geen showstopper, maar wel goed om het

zo te vermelden.

Ik heb aan [JEEEEllcevraagd of ze de herziene tekst op korte termijn nog wil hebben. In haar tijdlijn stond dat jaarplan 2021 in

het MT DGV van 30 nov besproken zou worden, maar ik zie het daar niet op de agenda staan. Nog geen reactie op gehad.

Groeten, BEER]


